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ACTA DE LA JUNTA ORDINÀRIA DE LA FACULTAT DE GEOGRAFIA I HISTÒRIA 

 
Dia: Dimarts, 13 de novembre de 2018 
Hora: 12,30 hores 
Lloc: Sala de Juntes de la Facultat de Geografia i Història 
  
 Ordre del dia: 
  
1.- Aprovació de l’acta de la reunió anterior. 
2.- Informació de l’equip deganal. 
3.- Aprovació, si s’escau, dels Procediments Específics de Qualitat (PEQs) de la Facultat.  
4.- Aprovació, si s’escau, del Reglament de la Facultat.  
5.- Torn obert de paraules. 
 
Assistents professorat permanent (representants amb veu i vot): 
Abelló Güell, Teresa; Aviñoa Pérez, Xosé; Beltran Costa, Oriol; Buxeda Garrigós, Jaume; Carbonell Guberna, Jaume; 
Cattini, Giovanni Conrad; Dantí Riu, Jaume; Fullola Pericot, Josep Ma; Garcia Coll, Arlinda; Laviña Gómez, Javier; Lluch 
Bramon, Rosa; Mayayo Artal, Andreu; Piñol Alabart, Daniel; Piqueras Céspedes, Ricardo; Santacana Torres, Carles; Solé 
Barjau, Queralt i Terés Tomás, Rosa Ma. 
 
Representants amb veu i sense vot: 
Conejo Da Pena, Antoni; Gené Pinós, Pilar; López Cachero, Francisco Javier i Pujadas Rubies, Isabel. 
 
Altre PDI ( Representants amb veu i vot): 
Canals Vilageliu, Roger; Frago Clols, Lluís i Lluís Falcó, Josep. 
 
Personal d’administració i Serveis: 
Arisó Cruz, Sílvia; Obón Sanz, Olga; Peña Lancho, Ana Ma. i Peñalver Morral, Ana. 
 
Estudiants: 
Ballarín i Tabueña, Víctor; Coral Fernández, Martí; Cornellà Cort, Aina; Lloberas Lafuente, David; Llorens Nachón, 
Martí; Martin Pons, Jordi; Moreno Bazán, Maïda Belén; Navarro González, Paloma; Pericas i Borreguero, Marta; Pujol 
Sans, Pau i Rovira Miró, Aleix.  
 
Excusa la seva assistència: 
Buenacasa Pérez, Carles; Estrada Bonell, Ferran; López Bustins, Joan Albert; Mauro, Ida; Roigé Ventura, Xavier i Vidal i 
Biosca, Sílvia.  
 
 
S’inicia la reunió a les 12.40 h. 

1.- Aprovació de l’acta de la reunió anterior. 
 
S’aprova l’acta de la reunió anterior corresponent al 24 d’octubre de 2018. 
 
2.- Informació de l’equip deganal. 
 
El Dr. Piqueras informa sobre el comunicat del Consell de Govern del dia 31 d’octubre en relació amb el sobreïment de 
la causa oberta al Dr. Alay mesos abans. La Junta de Facultat s’afegeix al mateix i manifesta la seva satisfacció per 
aquest fet. 
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En relació als temes de professorat, el Dr. Piqueras explica que s’ha activat la convocatòria de càtedres de promoció 
del professorat acreditat a càtedra que estava pendent. Aquestes places surten d’acord amb la llista ordenada segons 
data d’acreditació. Al 2018 es convocarà una plaça per al departament d’Història i Arqueologia de catedràtic 
contractat, mentre que al 2019 es convocaran 6 places de catedràtic de promoció (5 funcionaris i 1 contractat). Amb 
aquestes places pràcticament s’esgotarà la llista de catedràtics acreditats de la UB pendents de convocatòria de plaça. 
 
El departament de Geografia es troba en procés electoral per la renúncia del Dr. López Palomeque com a director. La 
Dra. Pujadas és directora en funcions. El dia 4 de desembre se celebraran les eleccions. Fins el dia 15 de novembre, 
resta obert el període de presentació de candidatures. 
 
El 29 d’octubre es va celebrar el consell de l’alumnat, on es va parlar dels temes exposats per als estudiants i es van 
fer una sèrie de propostes. A finals de gener o principis de febrer tindrà lloc una nova reunió per concretar algunes de 
les qüestions plantejades. 
 
El 3 de desembre hi ha prevista una visita de l’equip rectoral a la facultat per comentar temes que afecten a la 
facultat. S’ha preparat un llistat de temes a treballar. 
 
La primera quinzena de desembre tindrà lloc la primera reunió de la Comissió de PAS des de l’entrada de l’actual 
equip deganal. 
 
S’està preparant l’acte de Nadal de la facultat. L’acte tindrà lloc el dia 21 de desembre i se celebrarà a l’Aula Magna. 
Després, anirà seguit del tradicional aperitiu a la sala de juntes. 
 
En relació als temes de secretaria, s’informa que s’han introduït les hores GECA corresponent a la bossa de la facultat.  
Igualment, el mateix dia de la reunió, tindrà lloc la sessió informativa sobre la convocatòria d’Erasmus, amb l’objectiu 
de promoure la mobilitat internacional dels nostres estudiants. 
 
Dr. Carbonell comenta les dades dels admesos de nou accés als plans de doctorat de la facultat.  Es tracta d’estudiants 
preadmesos, quedant pendent la revisió de documentació que han presentat. Aquestes dades són: 
 

DOCTORAT Total admesos 
Cultures Medievals 6 
Geografia 11 

 
Societat i cultura 

Història 32 
Antropologia 12 
Art 14 
Patrimoni 8 

Total 66 
 
El Dr. Piñol informa sobre les reunions que s’han dut a terme en l’àmbit acadèmic. La comissió de Postgraus va 
aprovar la oferta per aquest curs, la de Màsters i Grau van fer la valoració de les dades de matrícula. Un dels temes 
que destaca és l’increment d’esmenes a les actes de qualificació i, a més, es torna a recordar la prohibició dels canvis 
de grups acordat amb el professor si no hi ha un canvi efectiu a la matrícula. També s’ha produït una reunió de treball 
dels coordinadors de TFGs, on es va acordar la possibilitat que els tribunals passessin de 3 a 2 membres (situació que 
actualment ja es dóna als tribunals dels graus d’Història i Història de l’Art).  
 
El Dr. Buxeda informa de la celebració d’una reunió amb els responsables dels equips de recerca de la facultat per 
recollir informació sobre necessitats d’infraestructures i una reunió amb contractats predoctorals. Aprofitant aquesta 
reunió, es va escollir un contractat com a representant a la Comissió de Recerca de la facultat. També informa que la 
Comissió de Recerca de la Facultat es va reunir per revisar les sol·licituds arribades en la segona convocatòria anual 
d’ajuts. Aquest cop es va poder atorgar tot el que es demanava de les sol·licituds que estaven prioritzades i el 50% al 
que no estava prioritzat. 
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3.- Aprovació, si s’escau, dels Procediments Específics de Qualitat (PEQs) de la Facultat.  
 
El Dr. Carbonell explica que la Comissió de Qualitat de la facultat s’ha reunit aquell mateix matí per aprovar els 
Procediments Específics de Qualitat de la Facultat. Aquests tenen una vigència de 4 anys. Els PEQS han estat revisats 
per l’AQUB. La reunió de la Comissió de Qualitat ha introduït una esmena al PEQ 010 respecte el que hi havia al 
document penjat al campus. Al resum esquemàtic, al punt 6.3, a l’apartat “Com”, només es feia referència a les 
enquestes d’inserció laboral. S’ha considerat que cal posar una frase més àmplia que indiqui que cal afegir “aplicant 
els resultats dels plans de millora, les enquestes i altres indicadors de qualitat que el SAIQU estableixi”. 
 
S’agraeix la feina a tots els que han participats a l’elaboració dels PEQs. 
 
S’aproven els PEQS de la Facultat. 
 
4.- Aprovació, si s’escau, del Reglament de la Facultat.  
 
El Dr. Piqueras recorda el procés de revisió del Reglament de la facultat, amb la voluntat d’adequar-lo a la realitat 
actual, introduir correccions i millores normatives. Les tasques es van iniciar al setembre de 2017, s’han presentat fins 
a 5 esborranys i ha estat dos cops en exposició pública. El text que ara es presenta a aprovació de la Junta compta 
amb l’informe de legalitat de Serveis Jurídics i també ha estat revisat per Serveis Lingüístics.  És un text que compleix 
tots els requisits per ser aprovat pel Consell de Govern del 29 de novembre.  
 
S’agraeix als directors del departament i a totes les persones que han revisat el text i fet propostes d’esmenes  la seva 
dedicació per contribuir en la millora del text.  
 
El Dr. Frago lamenta la poca representació del PDI laboral a la Junta, queixa a la que dona suport en David Llobera. 
 
S’explica que, donat el contingut de l’Estatut de la UB, no és legal l’increment del percentatge de representació de PDI 
laboral i disminuir el de permanent, tal i com s’havia proposat inicialment.  
 
El Dr. Santacana fa constar que al departament d’Història i Arqueologia li hagués agradat més que el nou reglament 
recollís l’estructura de les seccions departamentals i no només dobli la representació del departament en algunes de 
les comissions delegades.  
 
Es passa a votació amb el següent resultat: 30 vots a favor d’aprovar el reglament, 0 vots en contra i 8 abstencions. 
S’aprova el nou Reglament de la Facultat de Geografia i Història.  
 
5.- Torn obert de paraules. 
 
El Dr. Lluís crida l’atenció sobre el fet que es va matar una vespa asiàtica al tercer pis, perquè es tingui present. 
 
El Dr. Frago recorda la convocatòria de vaga per la precarietat del PDI laboral i anima a tothom a la participar-hi. 
 
Finalment, es pregunta sobre la situació del local ocupat. La Sra. Ibañez explica que, un cop s’ha acceptat la cessió del 
mateix, s’han iniciat les tasques per aconseguir el desallotjament del local. No obstant això, encara no se sap quan 
tindrà lloc el mateix, a l’espera de les indicacions legals corresponents.  
 
ACORDS 
 
[1] S’aproven els PEQS de la Facultat de Geografia i Història 
 
[2] S’aprova el Reglament de la Facultat de Geografia i Història. 



 

4 
 

 
A les 13:25 hores el degà aixeca la sessió, de la qual, com a Secretària, estenc aquesta Acta. 
 
 
Vist i plau 
         
 
 
 
La Secretària       El Degà 
Dra. Arlinda GARCIA COLL      Dr. Ricardo PIQUERAS CÉSPEDES 
 

 

 


